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Zápis o zasedání Statutárního orgánu ČsOL 

dne 17. září 2019 
 

Přítomní:  

Členové SO: br. Pavel Budinský, br. Tichomir Mirkovič, br. Václav Kuchynka. 

Pracovní skupina SO: br. Jiří Filip, br. Milan Mojžíš, br. Jiří Charfreitag, br. Viktor Šinkovec, 
p. Milan Kreisinger, ses. Marcela Ludvíková. 
Hosté: br. Jiří Albrecht. 
 

ad 1) Zahájení 
Br. Pavel Budinský přivítal přítomné a zahájil jednání SO ČsOL v 14:00 hod. 

 

ad 2) Schválení hostů 
 br. Jiří Albrecht 

Usnesení: SO ČsOL schvaluje přítomnost výše uvedeného hosta na jednání. 
Hlasování: 3 – 0 – 0  
 

ad 3) Schválení programu 
Br. Pavel Budinský přednesl návrh programu jednání SO ČsOL. 

 
Program zasedání SO ČsOL dne 17. 9. 2019 

1) Zahájení 
2) Schválení hostů 
3) Schválení programu 
4) Správa nemovitosti 
5) Ekonomická situace 
6) Projekty 

a) PoVV 
b) Zámeček 
c) Legie 100 

7) Sněm 
a) Dopis jednoty Benešov 1 
b) Volební listina s informacemi o kandidátech 
c) Stav přípravy materiálů sněmu  

8) Výběrová řízení 
9) Různé 

a) Návrh na ocenění br. Herzána 
b) Dotaz paní Šiškové Johnson na památník RAF  
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10) Pozvánky 
11) Pošta 
12) Závěr 

Usnesení: SO ČsOL po projednání schvaluje program zasedání. 
Hlasování: 3 – 0 – 0  

ad 4) Správa nemovitosti 
P. Kreisinger informoval o ukončené opravě sprchy ve 4. poschodí. 

Usnesení: SO ČsOL bere informaci na vědomí. 
Hlasování: 3 – 0 – 0  

ad 5) Ekonomická situace 
Do bodu nebylo nic zařazeno 

ad 6) Projekty 
a) PoVV 
Do bodu nebylo nic zařazeno. 
b) Zámeček 
Br. Viktor Šinkovec informoval o probíhajících pracích na Zámečku na základě 
nově uzavřené smlouvy. 
Dále předložil dopis z Min. kultury, které navrhlo zařadit Zámeček do seznamu 
národních kulturních památek. Schválení tohoto návrhu by mohlo umožnit přístup 
k evropským dotacím. 

Usnesení: SO ČsOL bere informaci na vědomí. 
Hlasování: 3 – 0 – 0  

c) Legie 100 
Do bodu nebylo nic zařazeno. 

ad 7) Sněm 
a) Dopis jednoty Benešov 1 
Br. Jiří Filip předložil dopis jednoty Benešov 1 adresovaný br. Pavlu Budinskému 
s připomínkami k organizaci a přípravě sněmu. 

Usnesení: SO ČsOL ukládá předsedovi ČsOL sjednat si po Republikovém sněmu 
schůzku se členy jednoty Benešov 1 k řešení jejich připomínek. 
Hlasování: 3 – 0 – 0  

b) Volební listina s informacemi o kandidátech 
Br. Milan Mojžíš předložil volební listinu s bližšími informacemi o kandidátech. 

Usnesení: SO ČsOL schvaluje předloženou volební listinu a ukládá zařadit ji mezi 
materiály sněmu ČsOL. 
Hlasování: 3 – 0 – 0  

c) Stav přípravy materiálů sněmu 
Br. Jiří Filip informoval o stavu přípravy materiálů sněmu a uvedl, že 
předpokládáme jejich zítřejší odeslání do tisku. 
Br. Milan Mojžíš doplnil, že všem delegátům a kandidátům byly odeslány 
organizační pokyny k jednání sněmu. 
Br. Milan Mojžíš se dotázal, jak se budou řešit situace, pokud se vstupu na sněmu 
bude dožadovat někdo, kdo není na seznamu schválených hostů. 
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Úkol: vytvořit seznamy včetně pozvaných hostů, pracovního zabezpečení sněmu 
a prázdné prezenční listiny pro případné hosty, kteří budou předkládáni sněmu ke 
schválení.  

Usnesení: SO ČsOL bere přednesený stav přípravy materiálů sněmu na vědomí. 
Hlasování: 3 – 0 – 0  

ad 8) Výběrová řízení 
 Br. Jiří Charfreitag předložil výsledky výběrových řízení a poskytl komentář. 
Usnesení: SO ČsOL bere předložené výsledky výběrových řízení za uplynulé období 
a ukládá předložit na další jednání PRV ČsOL s doporučujícím stanoviskem. 
Hlasování: 3 – 0 – 0  

ad 9) Různé 
 a) Návrh na ocenění br. Herzána 

Br. Jiří Filip předložil návrh na ocenění br. Herzána za jeho činnost při vzniku 
pietních míst. 

Usnesení: SO ČsOL ukládá předložit návrh k posouzení Komisi pro ocenění. 
Hlasování: 3 – 0 – 0  

 b) Dotaz paní Šiškové Johnson na památník RAF 
Br. Jiří Filip předložil dopis paní Šiškové Johnson, která se dotazuje na vlastnictví 
desek na památníku RAF na Olšanských hřbitovech. 

 c) Názor k jednání RV ČsOL 
Br. Tichomir Mirkovič se vyjádřil k některým komentářům vedeným proti br. 
Pavlu Budinskému, které byly učiněny na RV ČsOL přítomnými předsedy jednot 
ČsOL. Br. Pavel Budinský okomentoval vyjádření br. Mirkoviče. 

ad 12) Pozvánky 
 
ad 13) Pošta 

 
ad 14) Závěr 
 

Br. Pavel Budinský poděkoval přítomným a ukončil jednání ve 14:50 hod. 
 
 
 

 
 

Zapsala: ses. Marcela Ludvíková  
 

Schválil: br. Jiří Filip  
 


